
PROTOKÓŁ Nr   71/2004
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki

w dniu 22 października 2004r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a/ pięciu członków komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki  ( wszyscy obecni)

Porządek obrad

1. Otwarcie posiedzenia.
2.   Zatwierdzenie porządku obrad.
3.   Przyjęcie protokołu z 22.09.2004r.
4.   Funkcjonowanie dowozu dzieci szkolnych na terenie gminy.
5. Sprawy bieżące.

Przebieg posiedzenia:

Ad 1-3

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisje  zatwierdziły porządek obrad oraz przyjęły
protokoł z dnia 22.09.2004 /posiedzenie wspólnych komisji/  - 4 za, 1 wstrzymujący.

Ad 4

Szkoła Podstawowa Dębnica Kaszubska – dzieci dowożone są autobusami liniowymi
z PKS Słupsk oraz gminnymi środkami transportu. Występuje problem z transportem dzieci z
miejscowości Leśnia. Ze względu na złe warunki drogowe jest utrudniony dojazd.

Szkoła Podstawowa Motarzyno – jest dowożonych 70 uczniów autobusami liniowymi
PKS  Bytów.  Dzieci  z  miejscowości  Niemczewo  dojeżdżają  do  szkoły za  wcześnie   (  1
godzina  do  rozpoczęcia  zajęć).  Dyrektor  zwróci  się  do  Dyrektora  PKS  w  Bytowie  o
przesuniecie godzin kursowania autobusów.

Szkoła Podstawowa Gogolewo – dowozy dzieci odbywają się autobusami liniowymi.
Nie ma problemu z dojazdem dzieci do szkoły.

Zespół  Szkół  Dębnica  Kaszubska –  przewoźnikiem  jest  PKS  Słupsk.  Młodzież
dowożona  jest  z  terenu  całej  gminy.  Do tej  pory nie  występuje  zakłócenie  w dowożeniu
uczniów.

Ad 5

Wójt  poinformował,  że  dzieci  z  miejscowości  Leśnia  będzie  dowoził  samochód  z
ZGK.
Przewodnicząca Komisji  Jadwiga karaś poinformowała  o odbytym konkursie  na dyrektora
Zespołu  Szkół  w Dębnicy Kaszubskiej.  Konkurs  został  rozstrzygnięty.  Dyrektorem został
Sławomir Miluski.



WNIOSKI:

1. Przeznaczyć samochód do dyspozycji Szkoły Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej.
2. Podjąć  jak  najszybciej  działania  w  celu  zniesienia  50%  opłaty  wnoszonej  przez

rodziców  do  dowozu  dzieci  z  Kotowa  i  Ochodzy  do  Szkoły  Podstawowej  w
Motarzynie.

3. Dyrektorzy  Szkół  z  Gogolewa  i  Motarzyna  wnioskują  o  podjęcie  starań  w  celu
wyłonienia jednego przewoźnika do transportu dzieci do szkół dla całej gminy.   

Protokołował:
Krzysztof Olech.
                                                                                                                     Przewodnicząca
                                                                                                           Komisji Oświaty, Kultury,
                                                                                                                  Sportu i Turystyki

                                                                                                                 /-/  Jadwiga Karaś


